
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 9/2010

26.11. klo 17:15
Kauppalaisseuran kokous- ja saunatilat, Väinönkatu 30

Läsnä olivat johtokunnan jäsenet Teemu Tenhunen(pj), Esa Rantakangas, Visa Vaara, Anne 
Välipakka, Antti Berg, kohdassa 6 tuli Tuomo Kohvakka, kohdassa 6 tuli Samuli Piirainen. 

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen syyskokousjärjestelyjen jälkeen klo 17:40.
Sihteeriksi valittiin Esa Rantakangas ja pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Visa Vaara.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat
    5.1  Laatukäytäväselvitysten tilanne

Vaajakosken selvitys on käytännössä valmis (152 sivua), loppuviimeistelyä vailla. Palokan 
länsipuolinen reitti on kuvattu ja esiselvitykset on tehty sulan maan aikana. Kirjoittaminen 
pyritään aloittamaan ensi viikolla. Ensi vuoden laatukäytäväselvityksistä ei vielä ole käyty 
neuvotteluja eikä tässä vaiheessa ole tietoa niiden jatkumisesta.

    5.2  Kävelyn ja pyöräilyn valtakunnallinen toimenpidesuunnitelma
Liikennevirasto: Tehtävänä on valtakunnallisen kävelyn ja pyöräilyn 
toimenpidesuunnitelman laadinta. Tätä suunnitelmaa laaditaan työpaja-tapahtumissa 
muutamissa suurimmissa kaupungeissa alkuvuodesta 2011. JYPS on saanut kutsun 
tapahtumiin ja Teemu Tenhunen/Esa Rantakangas yrittävät päästä Tampereen tilaisuuteen. 
Muutkin voivat ilmoittautua, lisätietoja Teemulta. Ilmoittautuminen 3.12 mennessä.

    5.3  Älykästä työmatkaa -hankkeen ohjausryhmä
Liikenne-ja viestintäministeriö sekä Liikennevirasto ovat käynnistäneet eri puolille Suomea 
13 liikkumisen ohjaukseen liittyvää projektia. Yksi niistä on Jyväskylän kaupungin 
työntekijöille toteutettava työmatkaliikkumisen ohjausmalli. Teemu Tenhunen JYPSistä on 
valittu tähän Jyväskylän ohjausryhmään pyöräilyasiantuntijaksi. Käytännön toteutusta vetää 
Motiva ja mallia olisi tarkoitus jatkossa hyödyntää muidenkin yhteisöjen ja yritysten 
työmatkaliikkumisen ohjaukseen.

    5.4  SPU:n syyskokous 28.11.
Ei tällä kertaa lähetetä edustajaa.

6.   Talousasiat
    6.1  Taloudellinen tilanne

Tilillä on rahaa n. 7400 €. Menossa maksamattomia laskuja on n. 500 €. 



    6.2  Tiedoksi laskut ja maksut
Anne Välipakka viinit ja juomat syyskokoukseen 65,75 €
Kauppalaisseura tilavuokra syyskokous 200,00 €
Suoniemi Heikki matkalasku 66,00 €
Teemu Tenhunen syyskokouksen ruokailut 187,22 €
Teemu Tenhunen toimistokuluja 27,09 €
Teemu Tenhunen nuotiokahvipannu mökill 65,00 €

7.   Syyskokousasiat
    7.1  Toimintasuunnitelma 2011

Käsiteltiin ja hyväksyttiin ensi vuoden toimintasuunnitelmaehdotus.

    7.2  Talousarvio 2011
Käytiin läpi Tuomo Kohvakan laatima budjettiesitys, joka hyväksyttiin pikku säädöillä.

    7.3  Vuoden 2011 johtokunta- ja vastuuhenkilövalinnat
Edellisen kokouksen jälkeen ei ole tullut oleellisia muutoksia. Vanhasta johtokunnasta Antti 
Berg ja Susanna Salonen ovat jättäytymässä, muut ovat haluttaessa valmiita jatkamaan. Pari 
uuttakin jäsentä johtokuntaan on tarjolla, joten tämä asia pitäisi olla aika hyvällä mallilla.

8.   Muut esille tulevat asiat
Ei muita asioita.

9.   Seuraava kokous
Pidetään joulukuussa, sovitaan tarkemmin sähköpostilla.

10.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:10.

Teemu Tenhunen  Esa Rantakangas
Puheenjohtaja Sihteeri

Visa Vaara
Pöytäkirjantarkastaja


